
NOVLJANI, PROBUDITE SE! 
 
Na tabli, takođe, piše ” Voda nije za piće”, 
a ako je popiješ problema biće!  

Vidjeli smo i wc šolje, 
a iz komunalnog kažu : Biće bolje! 

.. 
 

Dobro je što imamo mimoze 
Hljeba, sira i koze, a i da se zalije loze. 

 

Turizam nam je postao lošija strana 
jer po šetalištu ima dosta grana. 
To turistima ne privlači pažnju 
i zato smanjujemo tražnju. 
 
. 

  Ponekad, nesvjesno bacimo kesu koja u vazduh poleti, 
ali nismo svjesni da to prirodi šteti.  

 
Svako vodi svoju brigu,a neko gleda evropsku ligu 
 
 
 
Treba da se slažemo, 
a ne sami sebe da lažemo  
da nam je grad najčistiji. 
I umjesto što biljke iz zemlje vadimo, 
bilo bi bolje da ih sadimo! 
 
 
 
 
 

 
Sad je među stijenama sve više stolica, 

a u šumi je manje ljubičica 
 

Na tablama piše ” Neka bude čisto”, 
a oni rade sve jedno te isto: Bacaju smeće i prave probleme veće! 

 
Kanta nam je blizu,  

a mi  bacamo smeće  
ni da nam je u Parizu. 

 
  

 
 
 
 

 
 

Želja nam je da se očisti smeće, 
Jer našem Novom želimo sreće ! ! ! 
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